

## 应用程序隐私政策

一、个人信息收集与使用 当您使用我们的应用程序时，我们可能会收集必要的个人信息以便为您提供服务，包括但不限于设备信息、位置信息、账户注册信息、使用记录以及其他您主动提供的信息。我们仅在您明确同意或者提供服务所必需的情况下收集这些信息。

二、信息保护 我们严格遵守《中华人民共和国网络安全法》及其他相关法规，采取合理的技术和组织措施保护您的个人信息安全，防止数据泄露、丢失或被滥用。

三、信息共享与披露 除非获得您的明确同意、法律法规要求或为了提供服务所需，我们不会向任何第三方出售或分享您的个人信息。如果有必要与第三方共享，我们将确保其遵循同等严格的保密义务。

四、用户权利 您有权随时查阅、更正、删除您的个人信息，也可以通过我们的应用内设置或客服渠道申请行使您的隐私权。

五、儿童隐私保护 针对未满十四周岁的用户，我们只会在得到监护人同意的前提下收集必要的个人信息。

六、更新与通知 我们将不定期更新此隐私政策并在必要时通过应用内通知告知您变更情况。

## Mobile Application Privacy Policy

1. Collection and Use of Personal Information When you use our application, we may collect necessary personal information to provide services to you, which may include but is not limited to device information, location data, account registration details, usage logs, and any other information you voluntarily provide. We only collect such information with your express consent or as necessary for the provision of our services.

2. Data Protection We strictly adhere to relevant international privacy laws and regulations, including but not limited to the General Data Protection Regulation (GDPR), and take appropriate technical and organizational measures to safeguard your personal information against unauthorized access, disclosure, loss, or misuse.

3. Information Sharing and Disclosure We do not sell or share your personal information with third parties except with your explicit consent, as required by law, or in order to provide our services. Where sharing with third parties is necessary, we ensure they are bound by equally stringent confidentiality obligations.

4. User Rights You have the right to access, correct, or delete your personal information at any time, which can be exercised through the application's settings or by contacting our customer support channels.

5. Children's Privacy For users under the age of 14, we will only collect necessary personal information with the consent of a parent or guardian.

6. Updates and Notifications We may update this Privacy Policy from time to time and will notify you of material changes through in-app notifications where appropriate.